

Bleach'n Smile

Chair-side Bleaching Gel with
neutral pH-value



**Bleach'n
Smile**

SCHÜTZ  DENTAL
GROUP

Appreciating beautiful teeth?

With the extended bleaching line, Schütz Dental offers the perfect product for everyone. The neutral pH-value and the Bleach'n Smile After Bleaching Care Cream support the remineralization and protect the enamel.

Advantages of Bleach'n Smile Automix:

- easy to use
- quick penetration by 35 % hydrogen peroxide content (after mixing)
- gentle on natural teeth (pH-neutral value 7.3)
- safe storage (no segregation, no bubbles because of a safety clip)
- safe (CE-certified)



Self-activating

The effective formula makes Bleach'n Smile Gel ideal for chairside use. Laser- or light-activation is not necessary.



Plasma bleaching

Bleach'n Smile Automix can also be light-activated (plasma lamp), which helps to reduce the treatment time.



Note:

Furthermore, Bleach'n Smile can be laser-activated, which helps to speed up the bleaching process and to influence the bleaching result significantly.

Lieben Sie schöne Zähne?

Mit der erweiterten Bleaching-Serie von Schütz Dental finden Sie das perfekte Produkt für sich. Der neutrale pH-Wert und die Bleach'n Smile After Bleaching Care Creme sind äußerst schonend zum natürlichen Zahn.

Vorteile des Bleach'n Smile Automix:

- einfach in der Anwendung
- schnelle Tiefenwirkung (35 % Wasserstoffperoxid nach dem Mischen)
- schonend zum natürlichen Zahn (pH-neutral)
- sichere Lagerung (keine Entmischung, keine Blasenbildung durch Sicherheitsclip)
- zuverlässig in der Anwendung (CE-zertifiziert)

Selbstaktivierend

Durch die effektive Rezeptur ist das Bleach'n Smile Gel ideal für die reine Chairside Bleaching Technik zu verwenden. Hier müssen keine Laser oder Lampen verwendet werden.

Plasma Bleaching

Das Bleach'n Smile Automix System ist auch für die Anwendung mit Plasmalicht, welches die Wirkung des Gels unterstützt, ausgelegt.

Hinweis:

Zusätzlich kann Bleach'n Smile auch mittels Laserstrahlen unterstützt werden. Dies beschleunigt den Bleichprozess und verbessert das Bleichergebnis.

6 Steps towards brighter teeth

Determine the shade of the original tooth before starting the treatment.



Apply vaseline to the lips. Apply a lip and cheek retractor. Apply and polymerize the Bleach'n Smile Dental Dam for gingiva protection.



Apply the self-mixing Bleach'n Smile Gel onto the labial surfaces of the teeth (a film approx. 1-2 mm thick) and allow for 10 minutes residence time.



The bleaching process can be accelerated by light or heat, if desired.



After 10 minutes, remove the gel and rinse the teeth. The procedure can be repeated up to two times, if necessary.



Apply Bleach'n Smile After Bleaching Care Cream to remineralize the natural teeth.



6 Schritte zu weißen Zähnen

Bestimmung der Zahngarbe vor Beginn der Behandlung.

Lippen mit Vaseline schützen. Einsetzen des Wangen-/Zungenabhalters. Applizieren und Polymerisieren des Bleach'n Smile Dental Dams (Gingivenschutz).

Applizieren des Bleach'n Smile Gels auf die labialen Zahnoberflächen (Schichtdicke 1-2 mm). Anschließend 10 Minuten einwirken lassen.

Falls gewünscht, kann der Aufhellungsprozess mittels Licht- und Wärmeaktivierung unterstützt werden.

Nach 10-minütiger Einwirkzeit das Gel absaugen und Zähne abspülen. Bei Bedarf die Prozedur bis zu zweimal wiederholen.

Auftragen von Bleach'n Smile After Bleaching Care Creme, zur Remineralisierung der Zähne.

The advantages at a glance

Bleach'n Smile Automix

Bleach'n Smile is a bleaching gel developed solely for chairside use. A double cartridge for instant mixing contains bleaching gel and activator. Mixed gel contains 35 % of hydrogen peroxide. Including dental dam (light curing gingiva protector) and cream for the remineralization of the teeth.

Special formula with potassium nitrate and sodium fluoride to avoid sensitivities!

Refill-set:

art. no. 237051

5 x Bleach'n Smile Gel 35 % H_2O_2 , 5 g

art. no. 237020

4 x dental dam, 1.5 g

12 application tips

art. no. 237052

5 x After Bleaching Care Cream, 2 ml



**One patient kit:
art. no. 237050**

1 x Bleach'n Smile Gel 35 % H_2O_2 , 5 g

1 x dental dam, 1.5 g, incl. application tips

1 x After Bleaching Care Cream, 2 ml



Die Vorteile auf einen Blick

Bleach'n Smile Automix

Bleach'n Smile Automix wurde ausschließlich für die Verwendung am Behandlungsstuhl entwickelt. In der Doppelkartusche werden Bleichgel und Aktivator sofort gemischt. Das gemischte Gel enthält 35 % Wasserstoffperoxid.

Das Set beinhaltet Dental Dam (lachhärrenden Gingivaschutz) und eine Creme zur Remineralisierung der Zähne.

Die Formel mit Kaliumnitrat und Natriumfluorid hilft Empfindlichkeiten vorzubeugen!

Bleach'n Smile Dental Dam

Light curing dental dam

art. no. 237020

4 x dental dam, 1.5 g

12 application tips



art. no. 237031

Starter-set Cherry 18 %

art. no. 237035

Starter-set Peppermint 18 %